
Anonymizováno dle zákona č. 101/2000 Sb. o ochraně osobních údajů 

 
Zápis č. 3 

z veřejného zasedání Zastupitelstva města Hluk  
konaného dne 08.02.2023 

 
Přítomni:    17+1   
Omluveni:   Zdeněk Mitáček, Marie Plačková, Ing. Martin Polách   
Zahájení:   17:00 hodin 
Zapisovatelka:  Dana Krhovská 
Sčitatelka hlasů:   Mgr. Iveta Remeňová 
 
Zasedání zastupitelstva města bylo řádně svoláno dle § 92 zákona č. 128/2000 Sb., o obcích 
(obecní zřízení) ve znění pozdějších předpisů a na základě usnesení Rady města Hluk ze 
dne 26.01.2023 a v souladu s jednacím řádem. Dle § 93 zákona č. 128/2000 Sb., o obcích 
byly informace o místě, době a navrženém programu připravovaného zasedání 
zastupitelstva řádně zveřejněny na úřední desce dne 31.01.2023. 
 
17:05 – příchod p. Kateřina Říhová /stav 18/ 
 

1. Zahájení 
a)  ověřovatelé zápisu:   
David Hájek: „Navrhuji pana Ing. Jana Šimčíka a paní Ing. Silvii Šimčíkovou, DiS.“ 
Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit 
své stanovisko. Žádné stanovisko nebylo sděleno. 
Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo města Hluk určuje ověřovateli zápisu pana Ing. Jana Šimčíka a 
paní Ing. Silvii Šimčíkovou, DiS. 
PRO:   18  PROTI:   0  ZDRŽEL SE:    0 
Usnesení:  ZM 3/2023/01 

Zastupitelstvo města Hluk určilo ověřovateli zápisu pana Ing. Jana Šimčíka a paní 
Ing. Silvii Šimčíkovou, DiS. 

 
b) schválení programu: 

1. Zahájení 
a) ověřovatelé zápisu  
b) schválení programu 
c) kontrola plnění usnesení ze zasedání zastupitelstva města konaného 

dne 14.12.2022 
2. Směna části pozemku p. č.  668/1 o výměře 29 m2  ve vlastnictví města 

Hluk za část pozemku p. č. 710 o výměře 7 m²  v ulici Družstevní, v k. ú. 
Hluk 

3. Žádosti o finanční příspěvek dle Směrnice č. 1/2020 k příspěvku na 
rekonstrukci, demolici s následnou výstavbou nového rodinného domu či 
výstavbu nového rodinného domu v již zasíťovaném území  

4. Mateřská škola Hluk – doplnění kapacity 
5. Projednání závěrů ze zasedání finančního výboru města 

a) Stav pokladní hotovosti k 30.01.2023 
b) Plnění daňových příjmů k 31.12.2022 
c) Rozpočtové opatření č. 10/2022, schválené Radou města Hluk dne 

22.12.2022 
d) Rozpočtové opatření č.   1/2023, schválené Radou města Hluk dne 

26.01.2023  
e) Informace o dotacích na ČOV a rekonstrukci tvrze 
f) Poskytnutí dotace z rozpočtu města Hluk pro TJ Spartak Hluk, z.s.  
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6. Poskytnutí půjčky ze sociálního fondu města 
7. Projednání závěrů ze zasedání kontrolního výboru města 
8. Informace o činnosti orgánů města a jiné 
9. Diskuse 
10. Závěr 
 
Program zastupitelstva města byl vyvěšen na úřední desce a zaslán všem 
zastupitelům. 
Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit 
své stanovisko. Žádné stanovisko nebylo sděleno. 

 
Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo města Hluk schvaluje program 3. zasedání Zastupitelstva města 
Hluk: 
1. Zahájení 

a) ověřovatelé zápisu  
b) schválení programu 
c) kontrola plnění usnesení ze zasedání zastupitelstva města 

konaného dne 14.12.2022 
2. Směna části pozemku p. č.  668/1 o výměře 29 m2  ve vlastnictví města 

Hluk za část pozemku p. č. 710 o výměře 7 m²  v ulici Družstevní, v k. ú. 
Hluk 

3. Žádosti o finanční příspěvek dle Směrnice č. 1/2020 k příspěvku na 
rekonstrukci, demolici s následnou výstavbou nového rodinného domu či 
výstavbu nového rodinného domu v již zasíťovaném území  

4. Mateřská škola Hluk – doplnění kapacity 
5. Projednání závěrů ze zasedání finančního výboru města 

a) Stav pokladní hotovosti k 30.01.2023 
b) Plnění daňových příjmů k 31.12.2022 
c) Rozpočtové opatření č. 10/2022, schválené Radou města Hluk dne 

22.12.2022 
d) Rozpočtové opatření č.   1/2023, schválené Radou města Hluk dne 

26.01.2023  
e) Informace o dotacích na ČOV a rekonstrukci tvrze 
f) Poskytnutí dotace z rozpočtu města Hluk pro TJ Spartak Hluk, z.s.  

6. Poskytnutí půjčky ze sociálního fondu města 
7. Projednání závěrů ze zasedání kontrolního výboru města 
8. Informace o činnosti orgánů města a jiné 
9. Diskuse 
10. Závěr 
 
PRO:   18  PROTI:   0  ZDRŽEL SE:    0 
Usnesení:  ZM 3/2023/02 
Zastupitelstvo města Hluk schválilo program 3. zasedání Zastupitelstva města 
Hluk. 

 
 

     c) kontrola plnění usnesení ze zasedání zastupitelstva města konaného dne       
         14.12.2022 

Usnesení:  ZM 2/2022/08 
Zastupitelstvo města Hluk schválilo odkup pozemku p.č. 258/10 o celkové 
výměře 111 m², ostatní plocha, ostatní komunikace, v k.ú. Hluk v ulici 
Zahradní  do     vlastnictví    města    Hluk     za    cenu    obvyklou    23 670 Kč     
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od pana XX, nar. XX, bytem XX, paní XX, nar. XX, bytem XX, paní XX, nar. 
XX, bytem XX, náklady platí kupující. 
 
Vyjádření: 

 Úkol nadále trvá, řešili jsme způsob ověření podpisů pro náš katastrální 
úřad. Pokud by nebyly podpisy ověřeny v ČR, je potřeba v zahraničí 
navštívit buď zastupitelský úřad, anebo opatřit legalizaci smlouvy apostilou 
nebo vyšším ověřením tzv. superlegalizací. Včera se ozvala paní XX a 
oznámila, že podpis smluv proběhne u nás na úřadě. Všichni tři účastníci 
se dostaví během pár měsíců. 

 
Usnesení:  ZM 2/2022/10 
Zastupitelstvo města Hluk schválilo bezúplatný převod pozemků par. č. 791/5 
o výměře 72 m2, 647/17 o výměře 150 m2, 1471/4 o výměře 182 m2 a 1471/8 
(podle geometrického plánu č. 2154-381/2022 ze dne 07.09.2022) o výměře 
480 m2 na LV č. 3580 pro katastrální území Hluk mezi firmou Lesy České 
republiky s. p., Přemyslova 1106/19, Nový Hradec Králové, 500 08 Hradec 
Králové, IČ:42196451 a městem Hluk, Hřbitovní 140, 687 25 Hluk, IČ: 
00292939. 
 
Vyjádření: 

 Úkol nadále trvá. Čekáme na dodání smluv ze strany společnosti Lesy ČR. 
 

Ostatní usnesení Zastupitelstva města Hluk ze dne 14.12.2022, která nejsou 
v tomto materiálu uvedena, jsou splněna. 

 
Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit 
své stanovisko. Žádné stanovisko nebylo sděleno. 
Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo města Hluk bere na vědomí kontrolu plnění usnesení a úkolů ze 
zasedání zastupitelstva města dne 14.12.2022. 
PRO:   18  PROTI:   0  ZDRŽEL SE:    0 
Usnesení:  ZM 3/2023/03 
Zastupitelstvo města Hluk vzalo na vědomí kontrolu plnění usnesení a úkolů 
ze zasedání zastupitelstva města dne 14.12.2022. 

 
 

2. Směna části pozemku p. č.  668/1 o výměře 29 m2  ve vlastnictví města 
Hluk za část pozemku p. č. 710 o výměře 7 m²  v ulici Družstevní, v k. ú. 
Hluk 
Dne 14.10.2022 doručili manželé XX žádost o směnu pozemků.  Tato směna je 
z pohledu města potřebná, neboť na jejich pozemku se nachází kabelové vedení. 
Manželé XX navrhují směnu za části pozemku města, které užívají. K této směně 
bylo zadáno vypracování znaleckého posudku a geometrického plánu pro oddělení 
částí pozemků. Záměr o směně byl schválen radou města dne 10.11.2022 a byl 
zveřejněn 16.11.2022. Rada města doporučila zastupitelstvu dne 12.01.2023 
usnesením č. RM 5/2023/07 tuto změnu schválit. Manželé XX se k záměru přihlásili 
29.11.2022. Dle znaleckého posudku manželé XX budou muset doplatit hodnotu 
pozemku ve výši 30 800 Kč. 

 
Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit své 
stanovisko. Žádné stanovisko nebylo sděleno. 
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Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo města Hluk schvaluje směnu části pozemku p. č.  668/1 (dle nového 
GP č. 2176-572/2022 ze dne 20.12.2022 se jedná o nově vzniklý pozemek p. č. 668/6 
o výměře 27 m² a p. č. 668/7 o výměře 2 m2) ve vlastnictví města Hluk za část 
pozemku p. č. 710 o výměře 7 m² (dle nového GP č. 2176-572/2022 ze dne 
20.12.2022 se jedná o nově vzniklý pozemek p. č.  710/2 o výměře 5 m2 a p. č. 710/3 
o výměře 2 m2) v ulici Družstevní, v k. ú. Hluk ve vlastnictví manželů XX, bytem XX 
s doplatkem. Náklady hradí účastníci rovným dílem. 
PRO:   18  PROTI:   0  ZDRŽEL SE:    0 

Usnesení:  ZM 3/2023/04 
Zastupitelstvo města Hluk schválilo směnu části pozemku p. č.  668/1 (dle nového 
GP č. 2176-572/2022 ze dne 20.12.2022 se jedná o nově vzniklý pozemek p. č. 668/6 
o výměře 27 m² a p. č. 668/7 o výměře 2 m2) ve vlastnictví města Hluk za část 
pozemku p. č. 710 o výměře 7 m² (dle nového GP č. 2176-572/2022 ze dne 
20.12.2022 se jedná o nově vzniklý pozemek p. č. 710/2 o výměře 5 m2 a p. č. 710/3 
o výměře 2 m2) v ulici Družstevní, v k. ú. Hluk ve vlastnictví manželů XX, bytem XX 
s doplatkem. Náklady hradí účastníci rovným dílem. 

 
3. Žádosti o finanční příspěvek dle Směrnice č. 1/2020 k příspěvku na 

rekonstrukci, demolici s následnou výstavbou nového rodinného domu 
či výstavbu nového rodinného domu v již zasíťovaném území  
 
a) Paní XX, bytem XX 
Žádost p. XX o zařazení do seznamu podpořitelných nemovitostí byla schválena 
zastupitelstvem města dne 09.12.2020 usnesením č. ZM 12/2020/15.  
Žádost o proplacení příspěvku na demolici s následnou výstavbou nového rodinného 
domu ve výši 230 000 Kč byla doručena dne 05.04.2022. K žádosti byly doloženy 
požadované  dokumenty   dle   směrnice  a  byla  splněna  podmínka  podání  žádosti 
o příspěvek do 5 let od doby zařazení do seznamu nemovitostí.   

 

Doloženy byly dokumenty: 
- kolaudační souhlas o ukončení stavby RD 
- výpis z katastru nemovitostí 
- nahlášení osoby k trvalému pobytu 
- doklady prokazující úhrady investičních nákladů, likvidaci odpadů 
- fotodokumentaci stavu před demolicí a po výstavbě 

Stavební komise projednala žádost o proplacení příspěvku na svém zasedání dne 
06.06.2022 a doporučila zastupitelstvu ke schválení vyplacení příspěvku. 
Rada města Hluk doporučila na svém zasedání dne 08.06.2022 usnesením č. RM 
90/2022/31 zastupitelstvu vyplatit příspěvek ve výši 230 000 Kč. 

 
Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit své 
stanovisko.  
Ing. Křižan Martin: „Všechny tři žádosti, které teď budeme schvalovat, to jsou jediné 
za loňský rok?“ 
Hájek David: „Ano.“ 
Ing. Křižan Martin: „A koeficient?“ 
Hájek David: „Jaký koeficient?“ 
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Ing. Křižan Martin: „Možná by stálo za to říct zastupitelům, že kdyby těch žádostí bylo 
více, v minulosti jsme si to specifikovali koeficientem podle daňových příjmů. Řeklo 
se, že nebudeme platit finanční příspěvky stavebníkům postupně, ale všechny si za 
kalendářní rok vezmeme a v únoru dalšího roku řekneme, že město Hluk mělo 
daňové příjmy tolik a koeficientem 1,62 z rozpočtu z daňových příjmů máme 
k dispozici,  např. 1 mil 150 tis. Kč, ale žádostí je tady za loňský rok  za 1 mil. 400 tis. 
Kč, tak se všem poctivě dotace pokrátí. V letošním roce to vyšlo, proto jsem se ptal, 
jestli jsou to všechny žádosti. A ptám se, kolik dělal koeficient v rozpočtu. Řekli jste, 
že jste dali jen milion bez koeficientu. Budeme dávat do budoucna jen milion bez 
ohledu, kolik bude žádostí nebo jak to máte do budoucna?“ 
Hájek David: „Pavel  Soška  připravuje  novou  směrnici,  bude  tam  vše zohledněno,  
i tento princip. Zda zachováme nebo vyčleníme peníze přímo v rozpočtu na každý 
rok, uvidíme.“ 

 
Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo města Hluk schvaluje poskytnutí finančního příspěvku paní XX, bytem 
XX, na demolici s následnou výstavbou nového rodinného domu na parcele p.č. 
343/3 v katastrálním území Hluk, ve výši 230 000 Kč dle Směrnice č. 1/2020 k 
příspěvku na rekonstrukci, demolici s následnou výstavbou nového rodinného domu 
či výstavbu nového rodinného domu v již zasíťovaném území. 
PRO:   18  PROTI:   0  ZDRŽEL SE:    0 
Usnesení:  ZM 3/2023/05 
Zastupitelstvo města Hluk schválilo poskytnutí finančního příspěvku paní XX, bytem 
XX, na demolici s následnou výstavbou nového rodinného domu na parcele p.č. 
343/3 v katastrálním území Hluk, ve výši 230 000 Kč dle Směrnice č. 1/2020 k 
příspěvku na rekonstrukci, demolici s následnou výstavbou nového rodinného domu 
či výstavbu nového rodinného domu v již zasíťovaném území. 
 
 
b) Manželé XX, oba bytem XX 
Žádost manželů XX o zařazení do seznamu podpořitelných nemovitostí byla 
schválena zastupitelstvem města dne 26.09.2018 usnesením č. ZM 26/2018/09.  
Žádost o proplacení příspěvku na demolici s následnou výstavbou nového rodinného 
domu ve výši 230 000 Kč byla doručena dne 04.02.2022. K žádosti byly doloženy 
požadované   dokumenty  dle  směrnice  a  byla  splněna  podmínka  podání   žádosti  
o příspěvek do 5 let od doby zařazení do seznamu nemovitostí.   

Doloženy byly dokumenty: 
- kolaudační souhlas o ukončení stavby RD 
- výpis z katastru nemovitostí 
- nahlášení osoby k trvalému pobytu 
- doklady prokazující úhrady investičních nákladů, likvidaci odpadů 
- fotodokumentaci stavu před demolicí a po výstavbě 

Stavební komise projednala žádost o proplacení příspěvku na svém zasedání dne 
06.06.2022 a doporučila zastupitelstvu ke schválení vyplacení příspěvku. 
Rada   města   Hluk   doporučila   na   svém   zasedání   dne  05.04.2022  usnesením  
č. 85/2022/29 zastupitelstvu vyplatit příspěvek ve výši 230 000 Kč. 

 
Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit své 
stanovisko. Žádné stanovisko nebylo sděleno. 
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Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo města Hluk schvaluje poskytnutí finančního příspěvku paní XX a panu 
XX, oba bytem XX, na demolici s následnou výstavbou nového rodinného domu na 
parcele p.č. 1478/1 v katastrálním území Hluk, ve výši 230 000 Kč dle Směrnice 
č. 1/2020 k příspěvku na rekonstrukci, demolici s následnou výstavbou nového 
rodinného domu či výstavbu nového rodinného domu v již zasíťovaném území. 
PRO:   18  PROTI:   0  ZDRŽEL SE:    0 

Usnesení:  ZM 3/2023/06 
Zastupitelstvo města Hluk schválilo poskytnutí finančního příspěvku paní XX a panu 
XX, oba bytem XX, na demolici s následnou výstavbou nového rodinného domu na 
parcele p.č. 1478/1 v katastrálním území Hluk, ve výši 230 000 Kč dle Směrnice 
č. 1/2020 k příspěvku na rekonstrukci, demolici s následnou výstavbou nového 
rodinného domu či výstavbu nového rodinného domu v již zasíťovaném území. 

 
c) Paní XX, bytem XX 
Žádost p. XX o zařazení do seznamu podpořitelných nemovitostí byla schválena 
zastupitelstvem města dne 18.09.2019 usnesením č. ZM 6/2019/19.  
Žádost o proplacení příspěvku na demolici s následnou výstavbou nového rodinného 
domu ve výši 230 000 Kč byla doručena dne 17.10.2022. K žádosti byly doloženy 
požadované   dokumenty   dle  směrnice  a  byla  splněna  podmínka  podání  žádosti  
o příspěvek do 5 let od doby zařazení do seznamu nemovitostí.   

Doloženy byly dokumenty: 
- kolaudační souhlas o ukončení stavby RD 
- výpis z katastru nemovitostí 
- nahlášení osoby k trvalému pobytu 
- doklady prokazující úhrady investičních nákladů, likvidaci odpadů 
- fotodokumentaci stavu před demolicí a po výstavbě 
Stavební komise projednala žádost o proplacení příspěvku na svém zasedání dne 
23.01.2023 a doporučila zastupitelstvu ke schválení vyplacení příspěvku. 
Rada města Hluk doporučila na svém zasedání dne 26.01.2023 zastupitelstvu vyplatit 
příspěvek ve výši 230 000 Kč. 

 
Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit své 
stanovisko. Žádné stanovisko nebylo sděleno. 
 
Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo města Hluk schvaluje poskytnutí finančního příspěvku paní XX, bytem 
XX, na demolici s následnou výstavbou nového rodinného domu na parcele p. č. 713 
v katastrálním území Hluk, ve výši 230 000 Kč dle Směrnice č. 1/2020 k příspěvku na 
rekonstrukci, demolici s následnou výstavbou nového rodinného domu či výstavbu 
nového rodinného domu v již zasíťovaném území. 
PRO:  18  PROTI:   0  ZDRŽEL SE:    0 
Usnesení:  ZM 3/2023/07 
Zastupitelstvo města Hluk schválilo poskytnutí finančního příspěvku paní XX, bytem 
XX, na demolici s následnou výstavbou nového rodinného domu na parcele p. č. 713 
v katastrálním území Hluk, ve výši 230 000 Kč dle Směrnice č. 1/2020  k příspěvku   
na rekonstrukci, demolici s následnou výstavbou nového rodinného domu či výstavbu 
nového rodinného domu v již zasíťovaném území. 
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4. Mateřská škola Hluk – doplnění kapacity 

Řešení kapacity mateřské školy je již delší dobu projednáváno radou města. 
V roce 2021 usnesením RM 70/2021/26 bylo schváleno vypracování projektu „Studie 
rozšíření MŠ Hluk“. K této studii byla zpracována i „Pasportizace a digitalizace MŠ“ 
(schválena v radě města dne 12.10.2022) - vše za cenu 139 000 Kč bez DPH od 
firmy Baumas projekt Kroměříž. Na tyto dva projekty mělo navazovat schválení 
cenové nabídky na projekt „Přístavba MŠ, město Hluk“, který by se dal využít pro 
dotaci z IROP. Cenová nabídka na projekt byla ve výši 2 107 000 Kč bez DPH a 
nebyla novou radou města 25.10.2022 schválena. 
 
Poté byl osloven Ing. Martin Dufka, aby zpracoval předběžné náklady na vybudování 
potřebné třídy mateřské školy v různých variantách: 
 
1. Rekonstrukce přízemí v budově mateřské školy na náměstí zahrnující i bývalé 
prostory KB - kapacita 16 dětí, předpokládané náklady 3 800 000 Kč + oplocení 
zahrady pro venkovní hry dětí cca 350 000 Kč. Nutná celková rekonstrukce celého 
domu cca 40 000 000 Kč. 
  
2. Rekonstrukce přízemí v budově ubytovny na hřišti - kapacita 18 dětí, 
předpokládané náklady 5 700 000 Kč + oplocení zahrady pro venkovní hry dětí cca 
350 000 Kč někde na travnaté ploše u hřiště. 
  
3.   Přístavba a rekonstrukce MŠ Zelnice - kapacita 24 dětí, předpokládané náklady  
9 800 000 Kč. 
 
Na pracovním zastupitelstvu města dne 16.01.2023 bylo zastupiteli odsouhlaseno 
řešení přístavbou a rekonstrukcí stávající MŠ Zelnice. Ing. Dufka dopracuje kompletní 
projektovou dokumentaci. 
 
Náklady na rozšíření kapacity formou 
- zděné přístavby jsou cca 9 800 000 Kč bez DPH 
- kontejnery od firmy KOMA MODULAR s.r.o. jsou za cenu 8 452 000 Kč bez DPH 
- kontejnery od firmy Moravia Containers, a.s. jsou za cenu 5 906 215 Kč bez DPH 
Jde   však  o  přibližný  odhad.  Muselo  by  dojít  k  porovnání  jednotlivých   prvků  
u kontejnerů. 

 
Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit své 
stanovisko. 
Ing. Kotačka Ondřej: „Informace od Ing. Martina Dufky, projektanta jsou dvě varianty. 
Jedna je zděná, druhá kontejnery. To jsou tzv. moduly. Na pracovním zastupitelstvu 
jsme se dohodli,  že další třída by se udělala v Zelnicích, tedy o přístavbě ke stávající 
školce. Odhad Ing. Dufky podle kubatury při zděné stavbě je 9, 8 milionu. Dvě cenové 
nabídky, které máme na moduly /kontejnery/ jsou od firmy KOMA na 8, 5 mil. Kč a od 
druhé firmy o 2 mil. levnější. U modulů není započítána základnová deska, pásy a 
stojky, které je k tomu potřeba ještě přičíst. Když se cenově porovná, jsme na stejné 
ceně jako u zděné stavby nebo nepatrně nižší. Kontejnery mají tu výhodu, že by se 
daly postupem času použít na něco jiného, ale předpokládáme, že by zůstaly na 
stálo.“ 
Mgr. Braunerová Martina: „Nenašla jsem rozměry, jak to bude rozměrově?“ 
Ing. Kotačka Ondřej: “Ono nejde tak o rozměry, ale množství modulů, ze kterých je to 
složené. Je to ukázka jednotřídky ze Vsetína, která odpovídá Hluku – 12 kontejnerů. 
Musí to mít kuchyňku, sociální zařízení.“ 
Mgr. Braunerová Martina: „Varianta jedna je stejná jako varianta dvě?“ 
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Ing. Kotačka Ondřej: „Ano, je to stejné.“ 
Ing. Šimčíková Silvie: „Když pomineme cenu, která je relativně na stejné úrovni u 
zděného i kontejnerů, mohl by si říct, dvě výhody zděné a dvě výhody kontejnerové 
nebo nevýhody?“ 
Ing. Kotačka Ondřej: „Výhoda kontejnerů je v rychlosti. Pokud se pro ně rozhodneme, 
příští rok touto dobou by byla třída hotová. To u zděné stavby nebudeme mít. Druhá 
výhoda je i v lokalitě. Bude to vyrobeno ve fabrice podle zadání, požadavků a  musí 
to splňovat všechny výstupní parametry. Namístě se dělají jen montovací práce. 
Zděnou stavbu dělá namístě firma, která zakázku dostane. V případě modulů se 
jedná o nějaké části zděné, protože to bude potřeba napojit na stávající část školky. 
Z hlediska tepelně izolačních to je 1:1. Je potřeba manipulační prostor, jeřáb.  
U modulů můžeme ušetřit na základnové desce tím, že se udělají jen základové pásy 
v kombinaci s piloty a stojkami. Není to v celé ploše, dá se za to ušetřit.“ 
p. Lenka Habartová – ředitelka mateřské školy: „Přišla jsem se podívat, protože velký 
počet dětí řešíme pořád dokola. Nemám výhrady ani k jednomu. Když budou 
splňovat požadavky, které my potřebujeme, tak ty moduly budou rychlejší. Výstavba 
je také možná, ale je to na delší dobu. Nám se v minulé době podařilo, když se 
přistavovala jedna třída, ji od dubna do srpna postavit. Toto by byl větší kolos. Záleží, 
jak rozhodnete, ale byli bychom rádi, kdyby to místo pro děti přibylo. Teď se mluví, že 
maminky budou mít kratší rodičovskou dovolenou, takže zase budeme mít více dětí.“ 
Ing. Kotačka Ondřej: „Kdyby teď byly peníze, bylo by nejrozumnější udělat přípravu 
na druhou třídu.“ 
Ing. Šimčík Jan: „Projekty by se udělaly na dvě třídy?“ 
Hájek David: „Ano určitě na dvě třídy, i projekty i stavební přípravy, realizace podle 
peněz.“ 
Ing. Křižan Martin: „Na radě města jste schválili Ing. Dufkovi projekt na 300 tis. Kč. 
Projekt obsahuje obě ty varianty?“ 
Ing. Kotačka Ondřej: „Teď je rozpracované, jak by to mělo vypadat.“ 
Ing. Křižan Martin: „Předmětem dnešního rozhodnutí je, zda kontejner nebo zděná, 
dvě třídy nebo jedna. Na pracovním zasedání zastupitelstva jsem vám řekl, že dotace 
jsou. Ptám se, zda jste  to prověřovali?“ 
Ing. Kotačka Ondřej: „Ano, 14. února bude otevřena výzva, otevřený projekt IROP, 
informace, jak budou nastaveny podmínky. V této chvíli tam ty dotace nejsou.“ 
Ing. Křižan Martin: „Do té skupiny, kde jsme mohli spadnout díky většímu počtu dětí, 
kde jsme měli výjimku, tak tam nikdy nespadneme, protože naše lokalita 
Uherskohradišťsko tam nikdy nespadne. Ale druhá dotace, která byla vypsána na 
hygienická pravidla, výjimku, tu máme tady na staré škole. Podmínkou získání dotace 
by mělo být zrušení této třídy ve staré škole a postavení na novém místě. Ptám se, 
zda město do této dotace půjde, jestli by už takto nemělo znít usnesení 
zastupitelstva, abyste nebyli blokováni při podání žádosti.“ 
Ing. Kotačka Ondřej: „14. února se teprve otevře výzva, jak budou nastavené 
podmínky. Nedává nám smysl dělat dvě třídy bez dotací, pokud by byla možnost 
v budoucnu dotaci dostat.“ 
Ing. Křižan Martin: „Proto udělejme projekty na dvě třídy, schvalme etapově a 
podejme žádost na obě dvě třídy. Za stejné peníze budeme mít dvě třídy.“ 
Ing. Kotačka Ondřej: „Počítáme, že ty dvě třídy už tam budou připraveny. Klidně to 
může být zkresleno a realizace podle peněz.  Všechny varianty jsou realizovatelné, 
kontejnery mají výhodu kvality z výroby. Většina firem je ze Zlínského kraje. Můžeme 
soutěžit s deseti firmami. Nejsme odkázáni na jednoho výrobce.“ 
Kotačka Michal: „Já jen pro ty, kteří jsou skeptičtí, co se týká kvality výstavby 
kontejnery. Drtivá většina kontejnerů se vyrábí v německých normách. Musí tam být 
veškeré shody s materiály. Někomu to může být neznámé, nesetkal se s tím. Ročně 
se vyváží tisíce kusů hlavně na západ.“ 
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Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo města Hluk schvaluje rozšíření kapacity Mateřské školy Hluk o 2 třídy 
formou kontejnerů. 
PRO:   18  PROTI:   0  ZDRŽEL SE:    0 

Usnesení:  ZM 3/2023/08 
Zastupitelstvo města Hluk schválilo rozšíření kapacity Mateřské školy Hluk o 2 třídy 
formou kontejnerů. 

 
5. Projednání závěrů ze zasedání finančního výboru města 

Ing. Šimčíková Silvie – předsedkyně finančního výboru: 
„Finanční výbor se konal dne 30.01.2023 s následujícím programem: 
 
a) Stav pokladní hotovosti k 30.01.2023 

Po zahájení zasedání finančního výboru byla provedena kontrola hotovosti 
v hlavní pokladně se stavem k 30.01.2023 – skutečný stav hotovosti odpovídal 
stavu v pokladní knize k 30.01.2023. Rovněž kontrola pokladních dokladů 
prokázala, že jsou  vedeny v intencích zákona. 

 
b) Plnění daňových příjmů k 31.12.2022 

Členům finančního výboru byl předložen přehled o plnění daňových příjmů – 
srovnání za rok 2021 a 2022 – meziroční nárůst o 9 562 863,83 Kč a dále 
meziroční srovnání za leden 2022 a 2023 – meziroční nárůst o 1 685 655,53 Kč. 

 
c) Rozpočtové opatření č. 10/2022, schválené Radou města Hluk dne 22.12.2022 

Členové finančního výboru byli seznámeni s rozpočtovým opatřením č. 10/2022 
schváleným Radou města Hluk dne 22.12.2022 a berou jej na vědomí. 
 

d) Rozpočtové opatření č.   1/2023, schválené Radou města Hluk dne 26.01.2023  
Členové finančního výboru byli seznámeni s rozpočtovým opatřením č. 10/2022 
schváleným Radou města Hluk dne 22.12.2022 a s rozpočtovým opatřením č. 
1/2023 schváleným Radou města Hluk dne 26.01.2023 a doporučují 
zastupitelstvu ke schválení. 

 
e) Informace o dotacích na ČOV a rekonstrukci tvrze 

Ministerstvo zemědělství změnilo Rozhodnutí o poskytnutí dotace z ex post 
(následně) na ex ante (předem) - v prosinci 2022 poskytnuta dotace na ČOV 
(Čistírna odpadních vod) ve výši 10 881 tis. Kč, v roce 2023 bude probíhat 
postupné čerpání po předložení faktur. Finanční výbor vzal na vědomí informace 
týkající se průběhu příjmu dotací na akce ČOV a rekonstrukci tvrze. 
 
Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit 
své stanovisko. Žádné stanovisko nebylo sděleno. 
Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo města Hluk bere na vědomí zápis z jednání finančního výboru 
konaného dne 30.01.2023 včetně Rozpočtového opatření č. 10/2022. 
PRO:  18  PROTI:   0  ZDRŽEL SE:    0 

Usnesení:  ZM 3/2023/09 
Zastupitelstvo města Hluk vzalo na vědomí zápis z jednání finančního výboru 
konaného dne 30.01.2023 včetně Rozpočtového opatření č. 10/2022. 
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Bod d) Rozpočtové opatření č. 1/2023, schválené Radou města Hluk dne 
26.01.2023  
Členové finančního výboru seznámeni s rozpočtovým opatřením č. 10/2022 
schváleným   Radou   města  Hluk  dne  22.12.2022  a  s  rozpočtovým  opatřením  
č. 1/2023  schváleným  Radou  města Hluk dne 26.01.2023 a rozpočtové opatření  
č. 1/2023 doporučuje zastupitelstvu ke schválení. 
 
Na základě Rozhodnutí z Ministerstva financí ČR jsme dne 17.01.2023 obdrželi 
na tři okrsky účelovou neinvestiční dotaci na konání volby prezidenta ČR ve 
dnech 13. – 14.01.2023 a 27. – 28.01.2023 ve výši 115 800 Kč. Dotace je 
zapracovaná do příjmové i výdajové části rozpočtu. 
 
Toto rozpočtové opatření bylo schváleno v radě města dne 26.01.2023, 
v důsledku pokrytí výdajů již v měsíci lednu 2023. Z důvodu omezené pravomoci 
radě města dle ustanovením § 102 odst. 2 písm. a) zákona č. 128/200 Sb., o 
obcích ve znění pozdějších předpisů, postupujeme tuto rozpočtovou změnu ještě 
ke schválení do zastupitelstva města.  
 
Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit 
své stanovisko. Žádné stanovisko nebylo sděleno. 
 
Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo města Hluk schvaluje Rozpočtové opatření č. 1/2023: 
 
Příjmy – rozpočet schválený                       99.689.000,00 

4111 Dotace neinvestiční – volby           115.800,00  

 

        =  99.804.800,00 

        

Výdaje – rozpočet schválený                          175.289.000,00 

6118 Volba prezidenta republiky            115.800,00 

        

=    175.404.800,00 

 
PRO:  18  PROTI:   0  ZDRŽEL SE:    0 
 
Usnesení:  ZM 3/2023/10 
Zastupitelstvo města Hluk schválilo Rozpočtové opatření č. 1/2023: 
 
Příjmy – rozpočet schválený                       99.689.000,00 

4111 Dotace neinvestiční – volby           115.800,00  

 

        =  99.804.800,00 

        

Výdaje – rozpočet schválený                          175.289.000,00 

6118 Volba prezidenta republiky            115.800,00 

        

=    175.404.800,00 
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Bod f) Poskytnutí dotace z rozpočtu města Hluk pro TJ Spartak Hluk, z.s.  
TJ Spartak Hluk, z.s., požádal o dotaci ve výši 1 398 000 Kč, v odůvodnění 
žádosti je uveden účel, a to materiální, sportovní a zdravotní vybavení, cestovné, 
dopravu, ubytování, zajištění stravování a pitného režimu v rámci turnajů, 
mistrovských či přátelských utkání a soustředění, organizačního a technického 
zabezpečení turnajů a utkání, pronájem sportovišť, poštovné, vklady za účast na 
turnajích, startovné a kauce do soutěží (vyjma pokut), registrační, evidenční a 
licenční poplatky, odměny trenérů, náhrady rozhodčím, odměnu účetní, upgrade 
programu, věcné dary do pořádaných turnajů – pro patnáct oddílů TJ Spartak 
Hluk, z.s.  Nárůst oproti roku 2022 je o 69 000 Kč.  
Finanční výbor neměl k žádosti připomínek a doporučuje zastupitelstvu ke 
schválení. 

 
Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit 
své stanovisko. Žádné stanovisko nebylo sděleno. 
Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo města Hluk schvaluje poskytnutí neinvestiční dotace z rozpočtu 
města Hluk ve výši 1 398 000 Kč pro TJ Spartak Hluk, z.s., Boršická 1313, 687 25 
Hluk, IČO 00395455. 
Zastupitelstvo     města     Hluk    schvaluje    uzavření    Veřejnoprávní    smlouvy  
č. DZ/2/2023 s TJ Spartak Hluk, z.s., Boršická 1313, 687 25 Hluk, IČ 00395455, 
na poskytnutí dotace z rozpočtu města Hluk ve výši 1 398 000 Kč na materiální, 
sportovní a zdravotní vybavení, cestovné, dopravu, ubytování, zajištění stravování 
a pitného režimu v rámci turnajů, mistrovských či přátelských utkání a 
soustředění, organizačního a technického zabezpečení turnajů a utkání, pronájem 
sportovišť, poštovné, vklady za účast na turnajích, startovné a kauce do soutěží 
(vyjma pokut), registrační, evidenční a licenční poplatky, odměny trenérů, náhrady 
rozhodčím, odměnu účetní, upgrade programu, věcné dary do pořádaných turnajů 
– pro patnáct oddílů TJ Spartak Hluk, z.s. 
PRO:   18  PROTI:   0  ZDRŽEL SE:    0 

Usnesení:  ZM 3/2023/11 
Zastupitelstvo města Hluk schválilo poskytnutí neinvestiční dotace z rozpočtu 
města Hluk ve výši 1 398 000 Kč pro TJ Spartak Hluk, z.s., Boršická 1313, 687 25 
Hluk, IČO 00395455. 
Zastupitelstvo města Hluk schválilo uzavření Veřejnoprávní smlouvy č. DZ/2/2023 
s TJ Spartak Hluk, z.s., Boršická 1313, 687 25 Hluk, IČ 00395455, na poskytnutí 
dotace z rozpočtu města Hluk ve výši 1 398 000 Kč na materiální, sportovní a 
zdravotní vybavení, cestovné, dopravu, ubytování, zajištění stravování a pitného 
režimu v rámci turnajů, mistrovských či přátelských utkání a soustředění, 
organizačního a technického zabezpečení turnajů a utkání, pronájem sportovišť, 
poštovné, vklady za účast na turnajích, startovné a kauce do soutěží (vyjma 
pokut), registrační, evidenční a licenční poplatky, odměny trenérů, náhrady 
rozhodčím, odměnu účetní, upgrade programu, věcné dary do pořádaných turnajů 
– pro patnáct oddílů TJ Spartak Hluk, z.s. 

 
6. Poskytnutí půjčky ze sociálního fondu města 

Žádost p. XX byla doručena dne 11.01.2023.  
Poskytování půjček ze sociálního fondu je stanoveno ve Směrnici č. 4/2020 Zásady 
užívání Fondu sociálních potřeb pracovníků města Hluk zařazených do městského 
úřadu, kde je v čl. 6 Použití sociálního fondu v bodě 3 stanoveno, že zaměstnanec 
může čerpat půjčku do výše 30 000 Kč na základě předložené faktury. Směrnice byla 
schválena radou města dne 25.11.2020 usnesením č. RM č. 54/2020/26.  
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V žádosti jsou navrženy měsíční splátky ve výši 1 250 Kč od května 2023, splatnost 2 
roky, tj. do konce dubna 2025. Rada města doporučila zastupitelstvu schválit 
poskytnutí půjčky na svém zasedání dne 26.01.2023.  
Jelikož se jedná o zápůjčku peněz s dobou splatnosti delší než 18 měsíců, je 
zastupitelstvu města vyhrazena pravomoc schválit tuto půjčku dle ustanovení § 85 
písm. h) a j) zákona č. 128/2000 Sb., o obcích, ve znění pozdějších předpisů. 
Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit své 
stanovisko. Žádné stanovisko nebylo sděleno. 
Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo města Hluk schvaluje v souladu s ustanovením § 85 písm. h) a j) 
zákona č. 128/2000 Sb., o obcích, ve znění pozdějších předpisů, poskytnutí půjčky ze 
sociálního fondu panu XX, bytem XX, ve výši 30 000 Kč na pořízení bytového 
vybavení. Měsíční splátky budou stanoveny ve výši 1 250 Kč měsíčně, a to od května 
2023 dle splátkového kalendáře. 
PRO:  18  PROTI:   0  ZDRŽEL SE:    0 
Usnesení:  ZM 3/2023/12 
Zastupitelstvo města Hluk schválilo v souladu s ustanovením § 85 písm. h) a j) 
zákona č. 128/2000 Sb., o obcích, ve znění pozdějších předpisů, poskytnutí půjčky ze 
sociálního fondu panu XX, bytem XX, ve výši 30 000 Kč na pořízení bytového 
vybavení. Měsíční splátky budou stanoveny ve výši 1 250 Kč měsíčně, a to od května 
2023 dle splátkového kalendáře. 

 
7. Projednání závěrů ze zasedání kontrolního výboru města 

Dne 31.01.2023 proběhlo první zasedání kontrolního výboru. Členové se zúčastnili 
v plném počtu. Došlo ke kompletní kontrole plnění 4 usnesení (viz zápis). Dále byla 
namátkově vybírána usnesení jak z rady města, tak zastupitelstva města a plnění 
bylo hodnoceno ústně. 
Ing. Křápek Pavel, předseda kontrolního výboru: 
 
Zápis kontrolního výboru města Hluk – 01/2023  ze dne  31.01.2023  
Předmětem jednání byla kontrola plnění usnesení:  
RM 3/2022/04  
RM 4/2022/29  
ZM 2/2022/06  
ZM 2/2022/07  
 
Usnesení RM 3/2022/04  
Rada města Hluk schválila Nájemní smlouvu na ruční laserový měřič rychlosti 
(LIDAR) ProLaser III s dokumentačním zařízením PL-DOK I, včetně jeho součástí a 
příslušenství s městem Kunovice, nám. Svobody 361, 686 04 Kunovice, na dobu 
určitou od 01.01.2023 – 31.12.2026.  
 
Usnesení RM 4/2022/29  
Rada města Hluk schválila uzavření Dodatku pro rok 2023 ke smlouvě o svozu a 
uložení komunálního a ostatního odpadu na skládku mezi městem Hluk, Hřbitovní 
140, 687 25 Hluk, IČO 00290939, a RUMPOLD UHB, s.r.o., Předbranská 415, 688 
01 Uherský Brod, IČO 60704756, dle Přílohy č. 1 s účinností od 01.01.2023. 

 
Usnesení: ZM 2/2022/06  
Zastupitelstvo města Hluk schválilo směnu pozemků a části pozemků p. č. 1844/1, 
1845/1, 1845/2, 1846/1, 1846/2 a 3700/20 (dle nového GP č. 2165-267/2021 ze dne 
21.09.2022 se jedná o nově vzniklé pozemky 3700/158 a 1845/1) o celkové výměře 
525 m2 v ulici Horní Drahy v k.ú. Hluk v majetku města Hluk za pozemky p.č. 3313/69  
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o výměře 29 m², p.č 3314/28 o výměře 69 m², p.č. 3315/39 o výměře 2663 m², p.č. 
3677/46 o výměře 25 m², p.č. 3678/41 o výměře 65 m², p.č. 3856/2 o výměře 110 m², 
p.č. 3871/60 o výměře 3238 m², p.č. 3872/27 o výměře 113 m², p.č. 3873/23 o 
výměře 82 m², p.č. 4771 o výměře 1448 m², p.č. 6962 o výměře 1180 m², p.č. 6963 o 
výměře 940 m², p.č. 7326 o výměře 479 m², p.č. 3681/20 o výměře 1355 m², p.č. 
3725/161 o výměře 262 m², p.č. 3315/37 o výměře 2662 m², p.č. 3854/7 o výměře 
482 m², p.č. 3850/177 o výměře 1165 m², p.č. 4145/37 o výměře 553 m², p.č. 
3635/32 o výměře 147 m², p.č. 3635/306 o výměře 311 m², p.č. 3644/111 o výměře 
573 m², p.č. 3665/117 o výměře 745 m², p.č. 3665/138 o výměře 2088 m², p.č. 
4464/1 o výměře 998 m², p.č. 4464/2 o výměře 11 m², p.č. 4465 o výměře 167 m² ve 
vlastnictví pana XX, nar. XX, bytem XX, poplatky hradí účastníci rovným dílem.  
 
Usnesení: ZM 2/2022/07  
Zastupitelstvo města Hluk schválilo směnu pozemků a části pozemků p. č.1846/1, 
1846/2, 3700/19 a 3700/20 (dle nového GP č. 2165-267/2021 ze dne 21.09.2022 se 
jedná o nově vzniklé pozemky 3700/157 a 1846/2) o celkové výměře 1141 m2 v ulici 
Horní Drahy v k.ú. Hluk v majetku města Hluk za pozemky p. č. 4160 o výměře 931 
m², p. č. 4197/2 o výměře 10 826 m², p. č. 4197/3 o výměře 180 m², p. č. 4203/5 o 
výměře 2 235 m², p. č. 4203/60 o výměře 2 026 m², p. č. 4201/5 o výměře 20 846 m² 
ve vlastnictví pana XX, nar. XX, bytem XX, poplatky hradí účastníci rovným dílem.  
 
Výsledky kontroly:  
Členové kontrolního výboru provedli kontrolu všech předložených dokumentů a 
neshledali žádné nesrovnalosti, které by bylo nutné řešit. 
Ing. Křápek Pavel: „Chtěl bych poděkovat paní tajemnici, že nám poskytla materiály a 
pomohla nám.“ 

 
Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit své 
stanovisko. Žádné stanovisko nebylo sděleno. 
 
Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo města Hluk bere na vědomí zápis z jednání kontrolního výboru 
konaného dne 31.01.2023. 
PRO:   18  PROTI:   0  ZDRŽEL SE:    0 

Usnesení:  ZM 3/2023/13 
Zastupitelstvo města Hluk vzalo na vědomí zápis z jednání kontrolního výboru 
konaného dne 31.01.2023. 

 
8. Informace o činnosti orgánů města a jiné 
 Změna pracovníků na místním hospodářství 

Hájek David: „Na místním hospodářství proběhla malá organizační změna, pan Baroň 
již není vedoucí, tuto funkci převzal Marián Beníček.“ 
 

 Bourání bývalého Penkova statku 
Hájek David: „Začala další část bourání Penkova statku, část od komunálu jde 
pomalu k zemi.“ 
 

 Práce na tvrzi 
Hájek David: „Práce probíhají časově relativně dobře. Přibrzdí nás archeologové, 
kteří nastoupí až v polovině března, na dobu 1,5 měsíce. Stavbyvedoucí říkal, že to 
nebude až   takové   zdržení.   S   ohledem   na   ostatní  věci – střecha,  ochoz,  
které  nebyly  
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v původním projektu řešeny, se nám to tím pádem posune. Dokončení rekonstrukce 
mělo být v červenci, teď je předpoklad v listopadu. Finančně vícepráce zatím nejsou. 
Nepočítalo se, ale se střechou. Opravit nejde, je ve špatném stavu. Musí se předělat 
hřebenáče, úžlabí – udělá to 3,8 mil. Kč. Bude se soutěžit. Kuchyně včetně vybavení 
je dalších 5 mil. Kč, bude se také soutěžit. Ochoz – v průběhu prací se zjistilo, jak se 
pohnulo se stavbou, že do ochozu hodně zatéká, opadává omítka. Vstoupili do toho 
památkáři, půjde o cca 1,8 mil. Kč. Teprve se bude zjišťovat technologie prací. 
Fasáda vevnitř – s tou se také nepočítalo, že bude odřená – cca 0, 5 mil. Kč. Celkově 
na opravu tvrze už jde o částku 80 mil. Kč. Přestalo se bourat a začíná se intenzivně 
vystavovat.“ 
 

 Odpady 
Hájek David: „Na odpadech intenzivně pracujeme, získáváme informace. Z Rumpoldu 
záznamy chodí, ale neumíme s nimi pracovat. Firma JRK nám bude pomáhat, 
budeme s ní spolupracovat a podepíšeme smlouvu na další rok. Systém bude 
založený vyloženě na litru nádoby a koruně za litr. Kdo kolik vyveze, tolik se mu 
naúčtuje. Zatím nevíme, jak bude systém nastavený.“ 
 

 Kultura 
Ing. Kotačka Ondřej: „Kultura běží, kulturní komise se sešla od nového roku už třikrát. 
V zápisu z posledního jednání je zpracovaný přehled kulturních akcí až do konce 
roku. Podstatnou část zaberou hody a jak naložit s kulturou, když nebude tvrz. 
V polovině dubna se postaví pódium v prostoru u ubytovny, kde bývají kolotoče a tam 
se bude odehrávat veškeré kulturní vyžití až do začátku září. Průběžně děláme 
plakáty na jednotlivé akce. Na horním konci budeme posouvat stojan na plakáty nad 
autobusovou zastávku.“ 
 

 Termíny zastupitelstva města – změna 
-   5. dubna 
- 14. června 
- 13. září 
-   6. prosince 

 
9. Diskuse 

Ing. Buchtíková Monika: „Chtěla bych otevřít diskusi k situaci na horním konci nebo 
dopravní situaci. Obyvatelé si několikrát stěžovali, byla dokonce podepsaná petice a 
neřešená. Situace je tam opravdu katastrofální a moc prosím, aby se to nějak řešilo, 
ať už snížením rychlosti nebo radary. Lidé opravdu brzdí až u plynařů. Nemáme tam 
chodník, nemáme kam přejít. Čekáme, kdy se něco stane. Mluvím za celou ulici.“ 
Hájek David: „Městská policie má rozkaz intenzivně měřit. Nekontroloval jsem, 
kolikrát tam byli.“ 
Ing. Šimčík Jan: „A ty projekty na silnici nějak pokračují?“ 
Hájek David: „Samozřejmě pokračují, obrubníky platí město, napojení také. Úsek 
opravy silnice začíná od Pizzerie, kromě náměstí až po pilu, odbočku na Ohřeblo.“ 
Ing. Křižan Martin: „Mám dotaz na pana radního Sošku, jak je daleko připravená 
Směrnice, jestli bude na příštím zastupitelstvu nebo až v létě?“ 
Ing. Soška Pavel: „Chtěl bych, aby směrnice byla řešena na příštím zastupitelstvu. 
Mám ji v rozpracovaném stavu tak, abychom to mohli příští týden projít na radě města 
a poté na stavební komisi a na dalším zastupitelstvu 5. dubna ji schvalovat.“ 
Ing. Křižan Martin: „Vy jste odborník na stavební právo, stavební úřad. Mám druhý 
dotaz. Koupím si se svojí ženou dům, budeme ho chtít zbourat. Domluvíme se a 
začneme bourat. Musím před bouráním něco udělat?“ 
Ing. Soška Pavel: „Musíte požádat stavební úřad o povolení k odstranění stavby.“ 
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Ing. Křižan Martin: „Mohu ústně nebo musím ještě něco přinést?“ 
Ing. Soška Pavel: „Musíte podat žádost, dále musíte mít zpracovanou dokumentaci 
bouracích prací z hlediska dotčených orgánů.“ 
Ing. Křižan Martin: „Takže potřebuji projekt a na to navazuje i vyjádření stavebního 
úřadu. Ptám se rady, na základě jakého projektu bouráme Penkův statek a na 
základě jakého rozhodnutí stavebního úřadu.“ 
Hájek David: „Demoliční výměr byl vydaný v roce 1983.“ 
Ing. Křižan Martin: „Pane Soško, je ten demoliční výměr platný?“ 
Ing. Pavel Soška: „Já jsem ho neviděl, ale u odstranění staveb nejsou lhůty. Pokud 
bylo vydané rozhodnutí, tak jak kdyby jste měl vydané povolení na stavbu podle 
zákona č. 50/1976 a neměl dosud zkolaudované, tak kolaudaci budete provádět 
podle platného zákona v době toho vydaného povolení.“ 
Ing. Křižan Martin: „Jsme schopni do příštího zastupitelstva tyto věci zjistit? Jestli je 
demoliční výměr z roku 1983 platný, jestli ho někdo nezrušil, protože pokud chcete 
brát dotaci a je tam zbořeniště, tak bych byl opatrný, abychom neporušovali zákon 
nebo ten, kdo o tom rozhodl. Zastupitelé o další demolici nerozhodli. Na základě 
jakého projektu bouráme, jakého stavebního oprávnění. Slib zastupitele říká, že 
budeme ctít zákony ČR. Město má jít příkladem svým občanům.“ 
Ing. Soška Pavel: „Podle stavebního zákona, pokud je stavba v havarijním stavu a 
hrozí tam obecné ohrožení, může dojít k tomu, že se zahájí odstranění stavby, stavba 
se  zbourá a povolení se potom vydává dodatečně.“ 
Ing. Křižan Martin: „Na to jsme reagovali, když propadla střecha nad východní částí, 
tak se střecha a dřevěné prvky sundaly. Když se propadla střecha severní části, 
opadávaly cihly na zaparkovaná auta, tak jsme to shodili a zboural se i roh. Ano, to 
bylo na základě havarijního stavu kvůli bezpečnosti okolí.“ 
Michal Kotačka: „Já si nepamatuji přesně ten rok, ale pamatuji si tvá slova, Martine. 
Byl jsi starosta a na zastupitelstvu si řekl: „Stavba nemá věnec, stavba je 
nebezpečná, proto se to následně oplotilo. V případě, že byste jako zastupitelé dnes 
neschválili demolici, rezignuji na svůj post starosty.“ 
Ing. Křižan: „Ano, proto se shodila střecha a na ostatní věci si už vydejme stavební 
povolení. Máme už z Florstylu ten projekt?“ 
Hájek David: „Nemáme a nikdy nebude. Nemáme výškopis a polohopis, který se teď 
mění.“ 
Ing. Křižan Martin: „Výškopis a polohopis je záležitostí týden zaměření.“ 
Hájek David: „To se mění.“ 
Ing. Křižan Martin: „Co se mění?“ 
Hájek David: „Všechno se mění.“ 
Ing. Křižan Martin: „Penkův statek měníš ty Davide, měníš ho výškově v ose Z. Až 
tam budeme chtít něco dodělat za 50 let, tak to budeme za drahé peníze vyvážet. 
Rozmysleme si, co s tím uděláme.“ 
Hájek David: „Proč by se měla vyvážet cihla ze zemi, je to stavební suť?“ 
Ing. Křižan Martin: „Ty jsi hovado, Davide.“ 
Hájek David: „Na to nebudu reagovat.“ 
Říhová Kateřina: „Penkův statek se tady řeší dobře už 20 let a já bych byla ráda, 
kdybychom se k sobě chovali slušně.“ 
Ing. Šimčík Jan: „Rozhodnuto o bourání je už celých dvacet let.“ 
Ing. Křižan Martin: „Na zbourání a vybudování veřejného prostranství můžeme dostat 
peníze.“ 
Hájek David: „Nemůžeme, dotace na to není.“ 
Ing. Křižan Martin: „Jaký rozsah plánujete zbourat? Teď bouráte západní stranu.“ 
Hájek David: „Západní a východní. 
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Hájek David: „Prosím Jarka Mertu, už je přítomen, byl tady dotaz na měření rychlosti 
nahoře u pily. Kolikrát jste měřili za minulý měsíc?“ 
Merta Jaroslav: „Minulý měsíc jsme neměřili, byl pokles teploty a tam se to 
zpochybňuje, teplota, baterie.“ 
Hájek David: „U jaké teploty se dá měřit, aby nebyl protest?“ 
Merta Jaroslav: „Ideální by bylo, kdyby teplota venku byla víc jak 5 stupňů Celsia.“ 
Hájek David: „Jak bude 5 stupňů, budete měřit nahoře u pily.“ 
Ing. Buchtíková: „Vadí vysoká teplota, vadí nízká teplota. Stačí varovné signály, když 
se  tam postaví auto policie. Nemusíte vybírat, stačí tam stát, klidně i na našem 
mostě zaparkovat a stát. Lidé ihned zpozorní, že se něco děje. Řidiči jedou rozjetí od 
Dolního Němčí a brzdí až u plynařů a na měřiči je vidět rychlost až 75 km/hod.“ 
Hájek David: „Tento problém víme, zařídíme se podle toho.“ 
Ing. Šimčík Jan: „Byli jste na schůzi včelařů? Zastavil mě pan XX, který má hodně úlů 
ve Starých horách a ptal se, zda by se nemohlo něco udělat s cestou nad Starými 
horami, že tam potřebuje dojet a jsou tam velké jámy. Teď je to zamrzlé, stálo by za 
to, tam něco vyvézt.“ 
Hájek David: „Technicky by to šlo, ale teď se bourá statek.“ 
Ing. Šimčík Jan: „Já jsem jenom slíbil, že se o tom zmíním.“ 
p. XX: „Já chci na toto navázat, že nejen Staré hory, ale i Prašnice. Jezdí tam dřevaři 
státní i soukromí a jsou tam špatné cesty, vyjeté koleje.“ 
Hájek David: „Suť je rozdrcená, má laboratorní testy, může jít na cesty. Budeme to 
dělat.“ 
Ing. Šimčík Jan: „Kolik toho je?“ 
Ing. Kotačka Ondřej: „Suti je 1 700 tun.“ 
Ing. Křápek Pavel: „Mám dotaz hlavně od starších lidí ohledně hlášení městského 
rozhlasu, že je málo slyšet. Teď, když jsou zavřená okna, lidé ho neslyší. Jsou to 
starší lidé, kteří už nemají dobrý sluch. Šlo by s tím něco udělat? V zimním období, 
když jsou zavřená okna by se mohlo zesílit, aby šlo hlášení lépe slyšet.“ 
Hájek David: „Myslíš ne gong, ale znovu hrát.“ 
Ing. Křápek Pavel: „Zesílit, aby bylo slyšet, aby nebyl gong a aby lidé měli čas přijít 
otevřít okno.“ 
Hájek David: „Zkusím zjistit, ale nezeslabovalo se.“ 
Ing. Křižan Martin: „Technik dělá zeslabování pouze na tom sloupě samotném, přímo 
ve skříňce. Nikdo nezeslaboval. My jsme měli v plánu nehlásit vůbec dopoledne. 
Pokud dojede trhovec do Hluku, ať se nahlásí dva dny dopředu a večer se mu to 
vyhlásí. Pokud bude hlášení na bázi gongu, lidé to nezaregistrují. Bylo by lepší hlásit 
jen večer. Vyhlásíte některou věc 3x a když se podíváte do digitálního hlášení na 
internetu, tak je to tam jen 1x v nějakém dokumentu dva dny zpátky. Chybí kontinuita, 
co se přesně hlásilo ráno a co se hlásilo večer. Věci, které hlásíte podruhé, už tam 
nepíšete.“ 
Hájek David: „Systém postupně doladíme.“ 
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10. Závěr 
 

 
Zasedání bylo ukončeno v 18:20 hodin 
 
Zápis byl vyhotoven dne 16.02.2023 
 
Zapsala: Dana Krhovská 

 
 
 
 
 
 

Zápis ověřil:  
 

p. Ing. Šimčík Jan:         dne 16.02.2023 
 
 

p. Ing. Šimčíková Silvie, DiS.:      dne 16.02.2023 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 

David Hájek  
  starosta města 

 
 
 
 
 
 
 
 


